



Certificate of Approval

Certificate No. : 10114Q12199R0M

Awarded to

**Jiangsu Haoke Transmission Technology
Co., Ltd.**

Organization Code Certificate No.: 74940944-9

Add.: No2, Jishan Road, Chengchang Industrial Development Zone, Lingang New City Huangtu town, Jiangyin
City, Jiangsu Province, Zip Code: 214445

*Beijing ZhongLianTianRun Certification Center (ZLTR) certify that the
Quality Management System of the above organization has been assessed and found to be
in accordance with the requirements of the standard:
ISO9001: 2008*

SCOPE OF CERTIFICATION/REGISTRATION

Design, Research & development, manufacture and sale service of gear box

Subject to operation conditions in requirements conformity with Quality Management System,

This Certificate is valid for a period of three years only,

Date from: Jun 4th, 2014 To: Jun 3rd, 2017

*The effectiveness of this Certificate shall be Validated by periodic surveillance audit
of ZLTR for maintenance.*

***This certificate using the term to Jun 3rd, 2017, please Jun 3rd, 2017
to supervision or overdue certification audit, through the audit, the certificate invalid.***

*Information of this certificate can be found on the official website of Certification and Accreditation
Administration of the People's Republic of China (<http://www.cnca.gov.cn>) and the official website of
Beijing Zhonglian Tianrun Certification center (<http://www.zltr.com.cn>)*



Beijing Zhongliantianrun Certification Center

Room 2601, 2602, 2603, 26th Floor, 2nd Unit, Block 1, No.4 Yard, Qiyang Road, Chaoyang District, Beijing, P.R. China 100102

ISO 9001

ISO 9001



质量管理体系认证证书

证书号: 10114Q12199R0M

授 予

江苏昊克传动科技股份有限公司

组织机构代码证号: 74940944-9

地址: 江苏省江阴市临港新城璜土镇澄常工业集中区姬山路2号 邮编: 214445

北京中联天润认证中心 (ZLTR) 证明
上述组织的质量管理体系已经评审并符合
ISO9001:2008 质量管理体系标准适用条款的要求

认证/注册范围

齿轮箱的设计开发、制造和售后服务

在证书持有者的管理体系持续符合质量管理体系标准要求的运行条件下,认证有效期为三年,
自 2014 年 06 月 04 日至 2017 年 06 月 03 日

本证书的有效性需经中联天润通过定期的监督审核确认保持。

本张证书使用期限至 2017 年 06 月 03 日,请于 2017 年 06 月 03 日前
进行监督或再认证审核,逾期未通过审核,本张证书作废。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (<http://www.cnca.gov.cn>) 及
中心网站 (<http://www.zltr.com.cn>) 查询



北京中联天润认证中心

中国·北京·朝阳区启阳路4号院1号楼2单元26层 2601-2603室 100102

ISO 9001

ISO 9001